
Zápis č. 5/2022 

 
z jednání Administrativního výboru MČ Praha – Velká Chuchle, které se konalo dne 

30.8.2022 od 16:30 hodin v kanceláři starosty ÚMČ. 

 

 

Přítomni:  předseda          Ing. Jan Křen 

členové            Mgr. Pavel Klán, MUDr. Michaela Schneiderová, Ph.D.,                                

 MUDr. Jaromír Piskáček, Mgr. Martin Melichar, Robert Pořízek             

  tajemnice   Ing. Iveta Stašková   

Omluven:    Ing. Jiří Barcal 
Hosté:     Ing. Jiří Špaňhel, Robert Mařík 

Jednání bylo zahájeno v 16:30 hodin. 

Program jednání: 

1.Celoměstská koncepce rozvoje informačních systémů  

2.Nadjezd – informace o možnosti změny dopravy, stanovisko PČR k požadavkům IPR a MČ 

3.Informace o možnosti propojení Velké Chuchle autobusovou linkou 230  

4.Termín uzavření železničního přejezdu 

5.Rozšíření komunikace Strakonická 

6.Návrh postupu Čechoslovan  

7.Informace ke kontejnerové škole 

8.Řešení dopravní situace Na Hvězdárně 

 

Ad. 1) Celoměstská koncepce rozvoje informačních systémů 

MČ obdržela dokument „Celoměstská koncepce rozvoje informačních systémů pro potřeby 

hl. m. Prahy a městských částí na období do roku 2025“. Tato koncepce tvoří základní 

strategický rámec, podle kterého se řídí a rozvíjí informatika a informační systémy v hl. m. 

Praze. Předseda AV poukázal na uzavření nové Servisní smlouvy o poskytování odborných IT 

služeb se společností COMES, spol. s r.o. a navrhl předat celoměstskou koncepci IT 

k projednání nově zvolenému ZMČ.  

AV bere na vědomí celoměstskou koncepci rozvoje informačních systémů (předloženou 

Odborem informačních činností MHMP - č.j. MHMP 1161704/2022 ze dne 23.6.2022) a 

doporučuje ZMČ vzít na vědomí celoměstskou koncepci informačních systémů 

(předloženou Odborem informačních činností MHMP - č.j. MHMP 1161704/2022 ze dne 

23.6.2022) a předat k projednání nově zvolenému ZMČ.  

 

Ad. 2) Nadjezd – informace o možnosti změny dopravy, stanovisko PČR k požadavkům 

IPR a MČ 

Předseda AV doporučil ZMČ schválit žádost o stavební povolení na základě projektové 

dokumentace i na základě toho, že ZMČ už jednou odsouhlasilo, že bude podporovat stavbu 

nadjezdu na základně platného ÚR. 

AV doporučuje ZMČ zrušit usnesení č. 3/2022 (bod 3/5-4a) ze dne 1.3.2022 a souhlasit  

s obsahem projektové dokumentace zpracované generálním projektantem SUDOP PRAHA 

a.s. pro žádost o vydání stavebního povolení „Optimalizace trati Praha Smíchov (mimo) - 

Černošice (mimo) Varianta NADJEZD" s místem realizace nadjezdu v k.ú. Velká Chuchle 

za připomínek uvedených ve stanovisku IPR Praha ze dne 2.6.2022 a 17.6.2022 (viz 

příloha).  Případné dohodnuté změny budou realizovány změnou stavby před dokončením. 



Hlasování:  Pro:    5 (Křen, Klán, Pořízek, Piskáček, Schneiderová) 

   Proti:                  0  

                    Zdržel se:           0 

 

V 16:42 hodin příchod p. Mgr. Melichara. 

Ad. 3) Informace o možnosti propojení Velké Chuchle autobusovou linkou 230  

Předseda AV seznámil přítomné se záměrem Regionálního organizátora pražské integrované 

dopravy propojit autobusovou linkou č. 230 Slivenec s Velkou Chuchlí. V září tohoto roku 

proběhne místní šetření (testovací jízda), které bude zkoumat možnosti průjezdu trasy linky  

a hledat vhodná obratiště (např. na náměstí proti prodejně Kotal – nutné příp. stavební úpravy; 

Na Hvězdárnu linka nebude zajíždět z finančních důvodů, 2-3 mil. Kč ročně navíc). Přesná 

trasa linky pak bude stanovena až na základě tohoto šetření a stanovisek odborů dopravy, 

Policie ČR a dopravce. 

AV doporučuje ZMČ, aby souhlasilo s provozem autobusové linky č. 230 Slivenec – Velká 

Chuchle dle testovací jízdy, která se uskuteční do konce září 2022. 

 

Ad. 4) Termín uzavření železničního přejezdu 

Předseda AV seznámil přítomné s termínem uzavření železničního přejezdu ve Velké 

Chuchli: 28. září – 2. října 2022 pro automobily, pěší i cyklisty. Bude zprovozněno definitivní 

zabezpečovací zařízení, závory budou nově půlené přes celou šířku vozovky, zvukové 

výstražné zařízení bude při spadlých závorách vypnuté, zprovozněn bude i nový šikmý 

chodník přes železniční trať směřující k zastávce autobusů a k vlakové zastávce též 

zabezpečený zabezpečovacím zařízením. 29. a 30. září 2022 - zajištění ředitelského volna ZŠ 

Charlotty Masarykové po dobu uzavření železničního přejezdu.  

AV bere na vědomí termín uzavření železničního přejezdu ve Velké Chuchli 28. září až 2. 

října 2022. 

 

Předseda AV informoval přítomné o obdržení petice doručené prostřednictvím emailové 

pošty na jeho adresu za snížení hlasitosti výstražného zařízení železničního přejezdu ve Velké 

Chuchli, kterou podepsalo 60 lidí. Důvodem petice je, že obyvatele Velké Chuchle obtěžuje 

velmi hlasitý a nepříjemný vysokofrekvenční zvuk vycházející z výstražných zvukových 

zařízení na železničních přejezdu. Následně předseda AV doporučil, aby se MČ připojila 

k této petici, jejíž cílem je snížení akustické hladiny výstražného signálu na nejnižší možnou 

úroveň.  

AV doporučuje ZMČ připojit se k požadavkům petice za snížení hlasitosti výstražného 

zařízení železničního přejezdu v Praze-Velké Chuchli. 

Hlasování:  Pro:    6 (Křen, Klán, Pořízek, Piskáček, Schneiderová, Melichar) 

   Proti:                  0  

                    Zdržel se:           0 

 

Ad. 5) Rozšíření komunikace Strakonická 

Předseda AV seznámil přítomné s termínem další etapy rozšíření komunikace Strakonická 

(rozšíření na 3 jízdní pruhy): 27.7. - 30.11.2022. Od 22. 8. do 4. 9. 2022 je uzavřen EXIT 

Mezichuchelská z komunikace Strakonická. Sjezd z ul. Mezichuchelská na kom. Strakonická 

je otevřený. Objízdná trasa je značena po ul. Výpadová, Radotínská a Mezichuchelská. 

AV bere na vědomí termín další etapy rozšíření komunikace Strakonická 27.7. – 

30.11.2022, 22.8. - 4.9.2022 uzavřen EXIT Mezichuchelská z komunikace Strakonická. 

Ad. 6) Návrh postupu Čechoslovan  



Předseda AV předal slovo panu starostovi, který seznámil přítomné s možností odkupu 

budovy Čechoslovanu městskou částí (finance na získání budovy viz. zápis FV), výší 

znaleckého posudku této budovy a informací o budoucím konání dražby, která je v přípravné 

fázi, ale termín zatím není znám. Dále byla vedena diskuze ohledně podání žaloby na 

vyklizení pozemku, požádání advokáta Mgr. Luise Velázqueze o právní rozbor žaloby.  

AV doporučuje starostovi neprodleně zadat vypracování právního stanoviska týkající se 

žaloby na vyklizení pozemku parc.č. 871/4 v k.ú. Praha-Velká Chuchle a ZMČ doporučuje 

v případě kladného stanoviska souhlasit s podáním žaloby na vyklizení a pověřit starostu 

nezbytným administrativním úkonem. 

Hlasování:  Pro:    6 (Křen, Klán, Pořízek, Piskáček, Schneiderová, Melichar) 

   Proti:                  0  

                    Zdržel se:           0 

 

Ad. 7) Informace ke kontejnerové škole 

Předseda AV seznámil přítomné s doporučením prodeje kontejnerové školy. Dále byla vedena 

diskuze ohledně odhadní ceny, počtu zájemců o kontejnerovou školu a výše nákladů za 

odvoz. 

Členové AV se neshodli na společném smysluplném řešení současné situace a přenechají 

tuto problematiku k projednání nově zvolenému ZMČ. Na vyhlášený záměr se nepřihlásil 

žádný zájemce. 

 

Ad. 8) Řešení dopravní situace Na Hvězdárně 

Předseda AV seznámil přítomné s žádostí paní M., ve které si stěžuje na špatný výhled při 

výjezdu automobilu ze své garáže na komunikaci Na Hvězdárně (zatáčka) a žádá o řešení této 

situace.  

AV doporučuje tuto situaci řešit s odborníky na dopravu a navrhuje poslat žádost paní M. 

k vyřešení dopravnímu odboru MČ Radotín, Praha 16. 

 

Předseda AV seznámil přítomné se stížnostmi na zvýšenou rychlost automobilů na 

komunikaci Na Hvězdárně. 

Vzhledem k množícím se stížnostem na zvýšenou rychlost automobilů na komunikaci Na 

Hvězdárně AV doporučuje podat neformální podnět Policii ČR. 

 

Jednání bylo ukončeno v 17:30 hodin. 

 

Zapsala: Ing. Iveta Stašková      

 

 

 

 

                   Ing. Jan Křen 

 Předseda Administrativního výboru 

 

 
 
 


